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متن پرسش

سلام استاد اگر صلا ح میدونید لطفا نظرتون را در مورد متن زیر بفرمایی. بسمه تعالی: حقیقتی به نام

مهدی را فقط در این کالبد جسمانیدیدن، جفاییست بسیار عظیم و هزاران تأسف که نگاهِ عرفی ما

تنها محدود شده به همین ساحت ایشان، و غافل ازاین که مهدی حقیقتی است که عالَم تمام در

محضرشان است و هرچه جلو میرویم دایم ظهور ایشان به سمت ما شدیدتر میشود. آری! من به

هرچه شدیدترشدن ظهور ایشان در این عالم، ایمان دارم. در این کنش واکنشهای مداوم جهانی و در

این ظلمات کثرت زدهی پوچ غربی، تنها حضور و ظهور مهدی ست که هربار در لباسی جلوه گری میکند

و ما را به وحدت و انس و یکیشدن در وادی هستی حقیقی سوق میدهد. آری این ظهور و حضور

مهدیست که در لباس اربعین با بیش از بیست چند ملیون انسان هم دل، خود را نشان میدهد.

وقتی صهیونها آن کشتار عظیم در غزه را راه انداختند و مردم از مذاهب جهان چه مسلمان چه

مسبحی چه فرق دیگر و حتی یهودیان را دیدم که با اعتراض به این ظلم با "چفیه"ای که زبان حق

خواهی وظلمستیزی فطری ایشانست به خیابان ها ریختند و همین طور با شروع تمام قیامهای ضد

ظلم مثل یمن و بحرین و چه و چه ... باز مهدی را در لباس دیگری دیدم و وقتی رهبر انقلاب نامهی

دعوت به حق، به جوانان آمریکا و اروپا مینویسند در واقع فریاد یارخواهی مهدی را میشنوم. آری با

این اوصاف چیزی نمیتوان گفت الا اینکه مهدی«عجلااللهتعالیفرجه» حقیقتیست در مرتبهی حضور

و ظهور که آن به آن، برای ما شدیدتر میشود. "بامدادچهارشنبه93/11/8"

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: باید این نوع نگاه به تاریخ ما برگردد تا امام خود را در همهی صحنهها

ببینیم. تعبیر «باز مهدی- عجلااللهتعالیفرجه- در لباسی دیگر» تعبیر بسیار واقعبینانهای است. موفق

باشید


